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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 6201 BZ MAASTRICHT 
Maastricht, 3 Juni 2024. 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van Maastricht van Nu – Verontrustend nieuws over thuiszittende leerplichtige 
kinderen in Maastricht en Heuvelland 
 
Geacht college, 

Op 31 mei 2024 heeft Maastricht van Nu via L1Nieuws verontrustend nieuws vernomen over het toenemende 
aantal leerplichtige kinderen dat thuiszit, vooral degenen met complexe problemen die momenteel onvoldoende 
zorg ontvangen. Deze kinderen zitten thuis zonder enig perspectief, wachtend op de hulp die ze verdienen. 
Volgens L1Nieuws kunnen 19 leerplichtige kinderen in Maastricht en Heuvelland niet naar school gaan omdat er 
simpelweg geen plaats is om hen op te vangen. 

Maastricht van Nu zou graag wat meer verduidelijking willen hebben omtrent dit complexe probleem en hoe 
deze kwetsbare kinderen, wellicht met een zorgindicatie, nu kunnen worden geholpen. Elke dag dat een kind 
thuiszit, is een dag te veel voor een jong kind dat zich dagelijks hoort te ontwikkelen. Op de lange termijn heeft 
dit ook grote gevolgen voor de maatschappij als geheel en de impact die dit met zich meebrengt voor het kind is 
enorm. 

Het is van essentieel belang dat elk kind de zorg en ondersteuning krijgt die het nodig heeft, zodat geen enkel 
kind tussen wal en schip valt. Het welzijn en de ontwikkeling van onze jeugd moeten altijd de hoogste prioriteit 
hebben. Daarom stellen wij dan ook aan het College de volgende vragen; 

 
Vraag 1  
Hoeveel kinderen met een zorgindicatie staan momenteel op een wachtlijst? En hoelang kan het duren voordat 
kinderen geplaatst kunnen worden? 
 
Vraag 1a 
Wat zijn de concrete stappen die de Gemeente neemt om deze kinderen met een zorgindicatie zo snel mogelijk 
te helpen? 
 
Vraag 2 
Hoe wordt de ondersteuning voor kinderen met complexe problemen aangepakt?  
 
Vraag 2a 
Welke maatregelen worden genomen om de wachtlijsten bij speciale scholen te verkorten en de benodigde zorg 
te bieden? 
 
Vraag 3 

https://www.l1nieuws.nl/nieuws/2663204/alarmerend-aantal-leerplichtige-kinderen-zit-thuis
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Waarom blijven leerplichtige kinderen maandenlang thuis zonder onderwijs? Kan er een tussenoplossing worden 
aangeboden om te voorkomen dat ze te ver achter raken op hun leeftijdsgenoten? 
 
 
 
 
 
Vraag 4 
Wat zijn de plannen van de Gemeente om deze situatie structureel te verbeteren? Welke concrete acties en 
tijdlijnen heeft de Gemeente voor ogen om ervoor te zorgen dat geen enkel kind noodgedwongen thuiszit zonder 
de nodige ondersteuning en onderwijs? 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 

 
Marie-Dieudonné Klassen,  
 
 
Jo Smeets, fractievoorzitter – Maastricht van Nu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


